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     szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. (XI.28.) önkormányzati  
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Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
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     megvásárlására                                77/2022.(X.25.) határozat 
 Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
7./ Egyebek 

a.) Palotás zártkert 1207 hrsz önkormányzati tulajdonú ingatlan bérleti kérelem 
           78/2022.(X.25.) határozat 
b.) Medicopter Alapítvány támogatási kérelme     79/2022.(X.25.) határozat 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 2 

Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 

11. számú nyílt ülés 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 

 

Készült: Palotás Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. október 25-én 
     megtartott nyilvános testületi üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
             Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Dúzsné Szita Mária, Hegyi Tamás, Krekács 
Istvánné, Szabóné Pete Mária Mónika önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző,  
Skuczi Nándor Nógrád Megyei Közgyűlés Elnöke, Becsó Zsolt Országgyűlési Képviselő 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 5 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, a nyilvános testületi ülést megnyitja. 
 
Szabó Mihály polgármester: A testületi ülésen vendégként részt vesz Skuczi Nándor a Nógrád 
Megyei Közgyűlés Elnöke és Becsó Zsolt Országgyűlési képviselő, akiket külön köszöntök. 
A napirendi pontokra vonatkozóan első napirendként javaslom megtárgyalni a kiküldött 
meghívóban negyedik napirendet. 
 
A képviselő-testület a nyilvános ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés 
napirendje a következőképpen alakul: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Energetikai menedzsmentterv készítéséhez intézkedési javaslatok megtárgyalása 
2./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a helyi közművelődésről 
szóló önkormányzati rendelete elfogadására 
3./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az Önkormányzat 2022.évi 
költségvetéséről szóló 2/2022.(II.16.) önkormányzati rendelete módosítására 
4./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Képviselő-testület és 
szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. (XI.28.) önkormányzati 
rendelete módosítására 
5./ Javaslat önkormányzati tulajdonú Palotás 63. hrsz alatti ingatlan egy része bérbeadására 
6./ Kérelem az önkormányzati tulajdonú Palotás, Sport u. 8. szám alatti ingatlan egy részének 
megvásárlására 
7./ Egyebek 
a.) Palotás zártkert 1207 hrsz önkormányzati tulajdonú ingatlan bérleti kérelem 
b.) Medicopter Alapítvány támogatási kérelme 
 
I. NAPIREND: 

 
Energetikai menedzsmentterv készítéséhez intézkedési javaslatok megtárgyalása 

(kormányhatározat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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Szabó Mihály polgármester: Tudjuk sajnos, hogy milyen helyzetben van az egész ország, az 
energiaválság hatással van mindenkire, az önkormányzatokra is. Nem tudom, hogy arra van-e 
lehetőség, hogy az önkormányzatok kedvezőbb árfekvéssel kapnák meg a lehetőségeket. 
Palotás településre mindig az volt a jellemző, hogy takarékos gazdálkodást folytattunk, jelenleg 
is vannak még tartalékaink, de hosszútávon biztosan nem elegendőek.  
 
Becsó Zsolt Országgyűlési képviselő: Az energetikai menedzsment tervvel kapcsolatban a 
Kormányzat részéről van egy döntés, kinevezésre került egy miniszteri biztos, be kell gyűjteni 
az összes önkormányzattól ezt a tervet, valamilyen módon rendszerezik, lesz egy kép, hogyan 
is állunk és milyen mozgástér van. Biztosan meglesz a szándék a kormányzat részéről, hogy 
valamilyen módon segítsenek az önkormányzatoknak.  
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Az önkormányzatoknak energetikai menedzsmenttervet 
kell készíteni, amelyekben a korlátozó, illetve kiadást csökkentő intézkedéseinket is meg kell 
nevezni, meg kell jelölni, hogy milyen pénzügyi tartalékkal rendelkezünk, illetőleg mennyi 
ideig tudjuk ezen kiadásokat az emelt áron fedezni, illetőleg milyen ingatlanok eladását 
tervezzük, ahhoz, hogy ezeket a megnövekedett működési kiadásokat az önkormányzat fedezni 
tudja. Abban a lebegő helyzetben vannak az önkormányzatok, hogy az MVM-nél a 
gázszolgáltatásra végső menedékesként december 31-ig rendelkezünk szerződéssel, ez azt 
jelenti, hogy január 1-től nem tudjuk kitől, milyen áron kapunk gázt. Jelen pillanatban 1020.-
Ft/m3 áron kapják az önkormányzatok a gázt. Az épületeink fogyasztását próbáltuk az elmúlt 
években az energetikai korszerűsítés pályázatokkal, illetve napelemes rendszerekkel 
csökkenteni, amiben úgy gondolom Palotás nem is áll annyira rosszul, mint az ország. A 
Községházán, az Óvodán és a Művelődési Házon is van napelemünk, így a villamosenergia 
fogyasztásunkat jelentős mértékben csökkenti a középületek esetében. Azonban itt van a 
közvilágítás problémaként, amelynek az ára majdnem a háromszorosára emelkedett, tehát jelen 
pillanatban a közvilágítás egy havi költsége 700 ezer forint körül van. A fűtési szezon most fog 
beindulni, a legnagyobb épületeink éves felhasznált energiamennyiségét kigyűjtöttük, 
mindenképpen a működésbe további korlátozásokat kell bevezetni, mert ezekkel a 
mennyiségekkel kalkulálva már erre a fűtési szezonra kevés lesz a tartalékunk. A Művelődési 
Háznál várható csökkenés az energetikai korszerűsítés miatt, de az előző években 11 ezer m3 
volt az éves gázfogyasztása. A főzőkonyha gázfogyasztása több mint 8 ezer m3, a szociális, az 
óvodai és iskolai étkeztetés biztosításához a gázüstöt működtetni kell, azokat nem 
kapcsolhatjuk le. Az a kérdés, hogy január 1-től gázpiacon várhatnak-e bármit az 
önkormányzatok, a kormányzatnak van-e valamilyen elképzelése, hogy honnan fognak kapni 
az önkormányzatok gázt, milyen áron, esetleg milyen kormányzati támogatással? 
 
Szabó Mihály polgármester: Közös gondolkodás, közös megoldás kellene erre a problémára.  
 
Skuczi Nándor Nm-i Közgyűlés Elnöke: Mi az amiben én tudok segíteni, ha tolmácsolnak 
valamit, annak utána tudok nézni? Az energiatéma sokkal összetettebb dolog, mint hogy erre 
most itt reagálni tudjak.  
 
Szabó Mihály polgármester: A képviselő-testület szeptember 6-i ülésén döntött az 
önkormányzat tulajdonában lévő vízművagyon Magyar Állam részére történő átruházásáról, 
erről lehet már tudni valamit, hogyan működik ez a dolog? Arról volt szó, hogy a 
vagyonátadásnak november 1-ig végbe kell menni, ehhez képest még egy megkeresést sem 
kaptunk. A másik kérdés, a hétvégi orvosi ügyelettel kapcsolatban elhangzott, hogy december 
31-ig marad a jelenlegi állapot, ami szinte tarthatatlan, mivel az ellátási színvonal nagyon 
gyenge. Volt arról szó, hogy az ügyeleteket összevonják, esetleg járási szinten oldják meg, a 



 4 

legutóbbi információ az volt, hogy január 1-től átveszi a Mentőszolgálat és nem lesz kötelező 
önkormányzati feladat. 
 
Skuczi Nándor Nm-i Közgyűlés Elnöke: Ezekben az ügyben tájékozódni fogok és azután 
tudok válaszolni. Mindig érdeklődéssel olvasom a Palotási Híreket, látom mennyi minden 
történik Palotáson, igazi közösségi élet van itt, Palotás a térség központja. Én a magam részéről 
amiben csak tudom támogatom a települést. 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: A polgármesterekkel előzetesen a Közös Hivatal 
működését illetően az energiafelhasználás csökkentése érdekében egyeztettünk, mivel 25%-kal 
csökkentenünk kell a gázfelhasználást. Jelen pillanatban 18 Co-ot biztosítunk az épületben, 
azért, hogy a csökkentés végbemenjen, arra gondoltunk, hogy a pénteki napokat home office 
munkavégzésre tennénk át, mert akkor csütörtök délután 16 órától hétfő reggelig jelentős 
mértékben levehető a fűtés hőfoka. Eddig sem volt túl magas a gázfogyasztás a hivatalban, ez 
köszönhető az új fűtési rendszernek és annak, hogy a szigetelés elkészült. Továbbá arra is 
gondoltunk, hogy a családsegítő eddig a Művelődési Ház oldalában dolgozott és őt le tudnánk 
költöztetni a hivatal egyik irodájába, így annak az épületrésznek a fűtését is ki tudnánk iktatni. 
Az orvosi rendelőhöz és a védőnői szolgálathoz nem igazán tudunk nyúlni a betegek és 
kisgyermekek miatt. A Művelődési Ház esetében lesz egy csökkenés tapasztalható, a korábbi 
11000 m3-hez képest, de még mindig ott a legmagasabb a gázfogyasztás, mivel az a legnagyobb 
épületünk. A téli időszakban azt gondolom, hogy a könyvtárrésznek, a szolgáltatásoknak 
mindenképpen üzemelni kell, ott a nagyterem és az első részek fűtését kell levenni, valamint a 
nagyrendezvények megtartását át kell gondolni a téli fűtési időszakban, április 15-ig. 
Önkormányzati épületeink közül még a sportöltöző épületének gázfogyasztása magas. 
 
Szabó Mihály polgármester: A Sportöltöző épületének esetében a büfével kell foglalkozni, 
hogy a téli időszakra vagy bezár vagy az üzemeltető vállalja a költségeket. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Sok településen a közvilágítás időtartamát is csökkentik, mi 
hogyan tervezzük, illetve a karácsonyi díszkivilágításról mit gondolunk? 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Nekünk egy karácsonyi díszkivilágításunk volt összesen, 
eddig mi nem voltunk nagyon kivilágítva. A közvilágítás tekintetében jelenleg a középső 
csomagban vagyunk, eleve egy kisebb fényerősségű közvilágításunk van, a javaslat a legkisebb 
csomagra váltás lenne.  
 
Szabó Mihály polgármester: Esetleg közvilágítás vonatkozásában megvizsgálhatjuk azt a 
lehetőséget, hogy csak minden második, harmadik oszlopon lenne világítás. 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Ennek a csökkentésnek a jegyében került sor a Művelődési 
Ház szervezeti átalakítására is. A Balassi Bálint Megyei Könyvtárral megkötöttük a 
megállapodást a könyvtár működtetésére vonatkozóan, heti 3 nap 4 óra nyitvatartást vállaltunk. 
Kezdeményeztük a Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár törlését a nyilvános könyvtárak 
jegyzékétől, így január 1-től a Megyei Könyvtárral együttműködésben feladatellátási 
szerződéssel kerül ellátásra. Ez biztosítja a lehetőséget arra, hogy osztott munkakörben is 
ellátható, így nem kell külön főállású könyvtárost biztosítani. Persze, amennyiben az 
Önkormányzat anyagi helyzete a későbbiekben engedi, akkor dönthet úgy a képviselő-testület, 
hogy új álláshelyet létesít, viszont már nem lesznek olyan szigorú előírások, mint most az 
intézményre vonatkoztak, mert így az intézményre a két felsőfokú végzettségű főállású 
személyi feltételt kötelező lett volna teljesítenünk. Az ingatlaneladásokkal kapcsolatban, az 
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egyik tóparti ingatlan megvásárlására van jelentkező, melyből befolyó összeget a 
megnövekedett kiadások fedezésére használhatjuk fel. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

75/2022.(X.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testület az energia áremelések hatásainak 
csökkentése érdekében a november 1-április 15. közötti időszakra vonatkozóan az 
alábbiakról döntött: 
- a közvilágítás a közbiztonság megtartása érdekében továbbra is folyamatosan 

biztosított lesz, azonban csökkentett fényerősségű üzemmódban, továbbá 
megvizsgálásra kerül az is, hogy minden második-harmadik lámpa kiiktatásával 
elérhető megtakarítás nagyobb-e mint magának a lámpák kiiktatásának költsége, 

- a közintézményekben a fűtéssel elért hőfok nem haladhatja meg a 18 fokos 
hőmérsékletet az óvoda és a védőnői szolgálat kivételével, ahol legalább 20 fokos 
hőmérséklet biztosítandó, 

- a Közös Hivatalban a Községháza gázfogyasztásának csökkentése érdekében a pénteki 
napokra otthoni munkavégzés került elrendelésre, így az ügyfélfogadás hétfői és szerdai 
napokon biztosított 8.00-12.00 és 13.00-16.00 óra között, 

- a Palotási Mikrotérségi Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgáltató családsegítője a 
Községházán (Palotás, Kossuth út 1.) biztosítja az ügyfélfogadást hétfői napokon 8.00-
11.00 óra között, keddi napokon 14.00-16.00 óra között, 

- a Művelődési Ház és Könyvtár nagytermében, előterében, büféelőterében, 
klubhelyiségeiben a megnövekedett fűtési költségekre tekintettel rendezvény nem 
tartható, valamint a gázfogyasztás csökkentése érdekében a Művelődési Ház és 
Könyvtárban keddi napokra otthoni munkavégzés került elrendelésre. 

 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
II. NAPIREND: 
 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Képviselő-testület és 
szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. (XI.28.) önkormányzati 

rendelete módosítására 
(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzata 
megküldésre került a képviselők részére, ki vannak emelve a változások, megkérdezem, hogy 
van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
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A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül elfogadja a rendelet-
tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

7/2022.(X.26.) önkormányzati rendelete 
 

a Képviselő-testület és szervei Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. 
(XI.28.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 
III. NAPIREND: 
 

Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a helyi 
közművelődésről szóló önkormányzati rendelete elfogadására 

(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A közművelődési rendelet módosítása a közösségi színtér miatt 
szükséges. 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Jelenleg a rendelet három alapfeladatot tartalmaz, kettő a 
kötelező 1000 fő lakosságszám felett.  
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül elfogadja a rendelet-
tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

8/2022.(X.26.) önkormányzati rendelete 
 

a helyi közművelődésről 
 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
IV. NAPIREND: 
 

Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az Önkormányzat 
2022.évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.16.) önkormányzati rendelete módosítására 

(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A képviselők részéről kérés volt, hogy időközben is látható 
legyen, hogy hogyan állunk, megkérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel. 
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Dúzsné Szita Mária képviselő: Az idei évre várható valamilyen visszafizetési kötelezettség? 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Tavalyi évben a COVID miatti bezárások miatt nem 
tudtunk étkezésben tervezni, most ez a helyzet már nem állt fenn. Az óvodánál van még 
megtakarítás, de azt fel kívánjuk használni még idei évben az óvodai udvari játékok 
fejlesztésére. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Arra gondoltam, hogy ha van megtakarítás az 
önkormányzatnál, akkor nem lehetne minden önkormányzati dolgozónak december hónapra 
egységesen rezsitámogatást biztosítani? 
 
Szabó Mihály polgármester: Természetesen számításokat végzünk, amennyiben van 
lehetőségünk minden önkormányzati dolgozó részére biztosítunk rezsitámogatást. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül elfogadja a rendelet-
tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 
9/2022.(X.26.) önkormányzati rendelete 

 
az Önkormányzat 2022.évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.16.) önkormányzati 

rendelete módosításáról 
 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
V. NAPIREND: 
 

Javaslat önkormányzati tulajdonú Palotás 63. hrsz alatti ingatlan egy része 
bérbeadására 

(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Kodák Irén a Palotás, Kossuth út 7. szám alatti ingatlan 
tulajdonosa kérelmet nyújtott be a képviselő-testület felé, szeretné bérbe venni a kert végén 
lévő önkormányzati területet. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

76/2022.(X.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Kodák Irén 3042 Palotás, Kossuth 
út 7. szám alatti lakos kérelmére az önkormányzat tulajdonát képező Palotás belterület 
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63. hrsz. ingatlan egy részét, a Palotás belterület 59. hrsz. és a Bujáki-patak közötti 
részét 300 m2 területet 4 Ft/m2/év áron a szolgalmi út meghagyásával 2023. január 1-
2027.december 31. közötti időtartamra bérbeadja. 
A bérleti díj összege évente az önkormányzat költségvetési rendeletében meghatározott 
mértékben emelkedik. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés megkötésére. 

 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
 
VI. NAPIREND: 
 

Kérelem az önkormányzati tulajdonú Palotás, Sport u. 8. szám alatti ingatlan egy 
részének megvásárlására 

(előterjesztés, kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 

Szabó Mihály polgármester: Csizmár Gyuláné kérelmet nyújtott be az Önkormányzathoz, a 
Palotás, Sport utca 8. szám alatti önkormányzati tulajdonban lévő ingatlan egy részét szeretné 
megvásárolni, telephely, autószerelő műhely kialakítása céljából. Javaslom az értékbecslés 
elkészítését és az ingatlan értékesítését. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

77/2022.(X.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 3042 Palotás, Sport utca 8.  
szám, művelés alól kivett terület megnevezésű ingatlan egy részére érkezett vételi 
szándékbejelentést megtárgyalta és az ingatlan pályázati úton történő értékesítése 
érdekében felhatalmazza a polgármestert az ingatlan értékbecslésének elkészíttetésére. 

 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
VII. Egyebek: 
 
a.) Palotás zártkert 1207 hrsz önkormányzati tulajdonú ingatlan bérleti kérelem 
(kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Zsiskó Attila Ferenc a Palotás, zártkert 1208 hrsz telek 
tulajdonosa kérelmet nyújtott be az ingatlana melletti 1207 hrsz-ú terület bérbevételére 
vonatkozóan. 
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A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

78/2022.(X.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Zsiskó Attila Ferenc 1191 
Budapest, Hunyadi utca 1-21. 2. em. 75. ajtó alatti lakos kérelmére az önkormányzat 
tulajdonát képező Palotás 1207 hrsz. alatti 150 m2 nagyságú területet 4 Ft/m2/év áron – 
összesen 600.-Ft/év – 5 év időtartamra, 2022. november 1  napjától 2027. október 31.        
napjáig bérbe adja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződést megkötésére. 
 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
b.) Medicopter Alapítvány támogatási kérelme 
(kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A véleményem és javaslatom továbbra is az, hogy elsősorban a 
helyieket támogassuk, nem áll rendelkezésünkre elegendő támogatási lehetőség, hogy országos 
szervezetek támogatni tudjunk. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

79/2022.(X.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Medicopter Alapítvány 
támogatási kérelmét forráshiány miatt nem támogatja. 
 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
Bejelentések: 
 
Szabó Mihály polgármester: Köznevelési intézmények fűtésére vonatkozóan kaptunk 
államtitkári állásfoglalást, olyan köznevelési intézményben, amelynek épületében 14 életévet 
be nem töltött gyermekek nevelése, gondozása, oktatása zajlik, a fűtés útján biztosított 
léghőmérsékletnek legalább 20 Co-ot el kell érni. 
- Mint ismert korábban a Nógrád Megyei Önkormányzat létrehozta a Nógrád Megyei 
Értéktárat, amennyiben a településen található olyan helyi értéket képviselő kincs, mely arra 
érdemes, hogy Nógrádikummá váljon, annak jelzését kéri a Megyei Önkormányzat. 
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- A Nógrád Megyei Önkormányzat Közgyűlése felhívására lehet Nógrád Megye Madách Imre 
Díja adományozására javaslatot tenni. 
- A Nógrád Megyei Önkormányzat Palotás települést jelölte díjazásra a Virtuális Erőmű 
Program, Energiahatékonysági Kiválósági Pályázatán, mely pályázat sikeres volt. 
 
 
A képviselők részéről további kérdés, bejelentés nem volt, a polgármester megköszöni a 
képviselők munkáját, a testületi ülést bezárja. 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 

                 Szabó Mihály sk     dr. Horkai-Tóth Gabriella sk 
     polgármester                                                            jegyző  


